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Protokół Nr XLIIIi2018

z Sesji Rady Gminy Mictków
z dnia 12 paźrJziernika 2018 roku

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,', przywitaŁa wszystkich zebratych, na podstawie listy
obecno ś ci stwierdziła quorum i przedstaw iła p orządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2, Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji z dnia 27'09,2018 r,
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gnriny na20l8 rok.
4, Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwo|en na sprzedtz napojów

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sptzedaŻy i podawania napojów
alkoholowych na terenie gminy Mietków.

5. Podjęcie uchwały w sprawie odstępstw od zal<azu spożywania alkoholu w miejscach
publicznych.

6. Wnioski i interpelacje radnych.
7, Sprawy tóinę.
8. Zamknięcie Sesji.

Ad2.
PrzewodniczącaRady Gminy zatządziŁa głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej

sesji Rady Gminy - z dnia27.09.f0I8 r.
Głosowało 15 radnych_oddano 15 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwier dziŁa, ze protokół zo staŁ przy j ęty j edno gło śnie'
Następnie oddała głos Dyrektorowi Gminnego oŚrodka Kultury w Miętkowie

- Mirosław Stawski _ Dyrektor GoK w Mietkowie poinformował o nĄblizszvch imprezach
organizowanych przez GoK i zachęcał do rozpropagowania i wzięcia w nich udziału.
Pierwszą imprezą!ędzię Turniej Szachowo-Warcabowy,,RoSZada,' .20.10.2018 r., będzie
sędziował pan Ze Swidnicy, poniewaz pan' który zawszę do tej pory sędziował nie będzie ze
względów zdrowotnych. Następne imprezy to:
-Dzięn Seniora _23.20.2018 t.
- obchody Święta Niepodległ ości: 27 ,10.2018 _ lvystęp chóru 100 chórzystów w kościele
w Milinie; 4.II.20I8 r' Turniej Tenisa Stotowego; 11.11.2018 r. - wręczenie nagród;
1 1.1 1 .2018 - Wieczornica _ występ chóru 100 chórzystow;
- 24.11.2018 r. - podsumowanie- ,,Dom l(ultury+ inicjatywy lokalne". Dyrektor zaptasza \
radnych na to podsumowanie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiuty budzetu gminy naf}I8 rok.

- Regina Ozga * Skarbnik Gminy przcdstawi'ła projekt ucl'rwały, wyjaśniając, Że zlniana polega na
zabezpieczeniu środków za poby.t osób w DPS - wpłyną,ł wniosek Kierownika GOPS.

Głosowało 15 radnych_oddano 15 głosów',za','
Przęwodnicząca stwi e rd ziła, ze uclrwała zo stał'a p odj ęta j ed no gło ś n i e.

Ad4.
Uchwała w sprawie ustalęnia maksymalnej liczby zezwo|eń na sprzedaz napojów a1koholowych
otaz zasad usytuowania miejsc sprzedaŻy i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy
Miętków.

- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały, wyjaśniając, ze uchwała w
tej sprawie, jak również następna, były podejmowane w lipcu br., ale nadzór Wojewody
stwierdził, Że na|eŻy bardziej precyzyjnie podaó usytuowanie miejsc sprzeduŻy napojów
alkoholowych.

Głosowało 15 radnych_oddano 15 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierd ziŁa, ie uchwała zo stał'a podj ęta j ed n o gło śn ie.
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Uclrwała w sprawie odstępstw odzakazu spożywania alkolrolu w miejscach publicznych.
- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały,

Głosowało 15 radnych_oddano 15 głosów',za''.
Przęwodnicząca stwierd ziła, że uchwała została po dj ęta j edno gło śnie.

Ad 6.
Wnioski i interpelacje radnych.
Nie zgłoszono

Ad7 .
Sprawy roinę.

- Adam Kozarowicz _Wójt Gminy w związku z ostatnią sesją Rady Gminy przed wyborami
przedstawił podsumowanię minionej kadencj i:
1) oświetlenie -
- naprawy w każdej miejscowości,
. nowe: między Waunzenczycami a Mietkowenr, Mietków, Milin, Maniów Mały _ w
kierunku Maniowa i dołozenie lamp, Borzygniew, ptzy uI' Wałbrzyskiej
2) Drogi:
- StróŻa _ dwa odcinki, Maniów Wielki - dwa odcinki, Mietków _ ul. Klonowa do ul.
Kąteckiej i w kięrunku szkoty, Milin _ ul. Kątecka 2 odcinki i ul. Boczna otz
przygotowanie do budowy 2 _ odcinków przy ul. Słonecznej i Leśnej, Borzygniew - ul'
Słoneczna w kierunku przepompowni wody wykonane z odwodnieniem i progami
zwa|niającvmi, droga od ul. Sportowej w kierunku oSW
Drobne naprawy dróg gminnych tzw paczetęm' remonty drógtłuczniowych, dojazdowych
do pól.
3) Chodniki:
- Domanice, Maniów Mały, Maniów Wielki,' trwa realizacja chodnika w Dzikowej - po
zakonczeniu położenie dywanika otaz na drodze z Miętkowa od mostu w kierunku
Wawtzeń'czyc do boiska, w Chwałowie - połozenie dywanika.
4) Wodociqgi:
- mieliśmy sy.tuację awaryjną brakowało wody 100-150 m3 , brak wody zostat
zabezpieczany dowozem Zę Strózy. Wymagało to pilnej inwestycji popIzęZ rozbudowę
SUW ptzy tej okarji sięgnęliśmy po żtodł'o koło p. Duszy w Mietkowie. Wybudowany
został nowy odcinęk wodociągowy ł4czqcy bezpośrednio SUW z linią prowadzącą na
Borzygniew i odcięliśmy linie, które były juz stare, były straty ze względu na zły stan
wodociągu. Myślimy jeszcze o dodatkowych inwestycjach tj. połączenie ze stacji w
Miętkowie.
Wójt powiedział', Że wydaŁ zarzqdzenie' które reguluje wykupywanie, czy przejmowanie
instalacj i wodociągo!\Ych.
5) Swietlice:
W całej gminie prowadzone są remonty świetlic' |<I&ę ręalizowane są z funduszy sołeckich i
wspierane sązbudzetu gminy przez dofinansowanie. Dzięki temu mozemy się pochwalió 13
świetlicami w dobrym standardzie.
Rozbudowywane są siłownie plenerowe i prowadzone były uzupełnienia i remonty placów
zabaw,pojawiają się równiez nowe siłownie plenerowe'
6) Dopłaty do inwestycji:
- wymiana pieców ( dopłata 1500,00 zł),
- budowa przydomowych oczyszczaIni ścieków,
- szczepienie 12 letnich dziewezynek przeciw I{PV,
- woda i ścieki ( uchwała RG),
- nie pobierana jest opł'ata za miejsca na crnentarzu.

- 7) ochrona zabytków:
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- dotacje do remontów kościołów (20-30 tys. zł) _ s4 to jedyne obiekty zaby.tkowe na tęrenie
gminy, które są w stanie używalności.
8) Imprezy kulturalno-sportowe , klub seniora, kluby sportowe. Imprezy przy uczestnictwie
GoK czy prowadzone przez GoK są Iinansowanę pTZeZ budzet gminy (Wójt podkreŚlił
działalnośó radnego Andrzeja Pietruszki poprzez prowadzenie wszelkich imprez gminnych i
organizowanych w sołectwach)
- siłowania _ dzięki placy i wielkim zaangaiowaniu młodych strażaków i dzięki pomocy w
wyposażeniu przez mieszkańca Proszkowic' otwar1a jest od poniedziałku do piątku w godz.
1700 _ 2000. Jęst tez pomieszczenie dla pan, Zajęcia prowadzi p. Bolesław Bokła' który ma
odpowiednię kwalifikacje i ptzygotowanie. Podziw dla osób, dzięki ktorym siłownia została
otwarta, ale boli , Że nie korzystają zniej c1ktorzy wł'oŻyli najwięcej pracy'
9) Zakup samochodu strazackiego dla OSP Mietkow:
samochód został zakupiony dzięki współlinansowaniu ptzez Gm. Mietków, PSŁ
WFoŚiGW oraz lJrzqd, Marszałkowski" Sam samochód kosztuje 760 tys. Zt, a Z
wyposaŻeniem 860 tys, zł. Samochód będzie na początku grudnia. Wojt zŁozył gratulacje
dla strażaków za determinację w osiągnięciu celu izyczył aby samoclród dobrze słuzył.
10) Świetlice Postaw Twórczych i Klubiki Dziecięce:
Wójt powie dziaŁ, ze praca rla rzeaz dzięci i młodzieŻy prowadzona j est przy wsparciu pTZęZ
Urząd Gminy.
11) Mieszkaniówka:
- prowadzonę Są remonty lokali,
- planowana jest sprzeda:z tzw. drogomistrzówki w Domanicaclr ( ze względu na śmierĆ
jednego z lokatorów orazprzebywanie drugiego lokatora w DPS w Borzygniewie)
12) Pomoc społeczna
Pomoc realizowana jestprzez GOPS w Mietkowie ,Urzqd Gminy uczestniczy finansowo.
13) Szkoła i przedszkole
Największym wydatkiem dla Urzędu Gminy jest szkoła i przeciszkole
Skarbnik - R. ozga powiedziała, Że razem dofinansowanie do szkoły i przedszkola wynosi
duzo ponad 5 mln zł, a gimnazjum 700 tys. zł'.
Na zakończenie Wójt powiedział, Że byc moie pominqł wiele Spraq ale poprosił radnych
aby to uzupełniali , Uwaza, ie wszyscy mogą byĆ dumni , za to co osiągnęliŚmy przez te 4
Iata, bior4c pod uwagę moŻliwości tjnansowe gminy. Podziękował radnym Za
merfiorycznośó i rzeczowość w pracy i zyczyŁ dobrych wyborów.
I(amila Czmie| - Prezes I(ubu Sęniora podziękowała Wójtowi i radnym za współpracę i
wsparcie finansowe dla Klubu i iyczył'a u<lanych wyborów.
Jolanta Borecka * sołtys wsi Mietków powiedzt:ała, Że dzięki determinacji strażaków nie
tylko zakupiono samochód' ale wykonano tei elewaoję zewnętrzną remizy, napis,
malowanie wewn4trz oraz btamę, to dzięki temu, Że gmina dołoŻyła pieniędzy. Budynek
terazbardzo ładnie wygląda. Podziękowata Wójtowi i radnym również za wykonanie drogi
w kierunku ośrodka zdrowia oIaZ poplosiła o naprawę przystanków autobusowych.
Jerzy Franczyk _ Z.ca Wo1ta odpowiedział, ię we wtorek będzie dostawa materiałów do
napfawy przystanków.
Wójt poprosił o identyfikaoję osób, które dcwasttrjq te przystanki, poniewaz bezkarnośÓ
zachęca do dalszego dewastowania.
A' Pietruszka - powiedział, Że z identyfikacją je st trudno, poniewaz to dzieje się w nocy
J. Borecka _ kamęra teŻ nlc nie daje, WsZySoy są w kapturach.
Wójt powiedziat', ze pojemniki na odpady biodegradowalne, które sę ustawione we wsiach
zapeŁniane są plastikami, szkłem itp,, a do tego nie służ4 - będą otre ustawione na PSZOK.
PoinformowaŁ rowniei, ie była kontrola Woj. Inspektora ochrony Srodowiska, były
zastrzęŻenta, co do stanu PSZoK-u' papier i plastiki bęz zastrzężeń. Natomiast dzwony i
kosze na plastiki i szkło, to nie'jest miejsce na np. komputery, toalety itp., te przedmioty nie
będą odbierane ptzez ZoM w Swidnicy. Sprzęt wielkogabarytowy moŻebyc ptzywozony na
PSZOK. Jest juz wykonane ogrodzenie.
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Będzie przygotowana ulotka eciukacyjna na odwrocie harmonogramu odbioru odpadów.
Przewodnicząca RG _ stwierdziła, ze 4 lata szybko minęły, Życzy aby się wSZyScy spotkali
w takim gronie po wyborach. ZłoŻyła podziękowania radnym w imieniu swoim i prezydium
za dobrą i owocn4 współpracę, za metytoryęznę podejście do rozwiązywania wszelkich
Spraw Wójtowi, Z.cy Wójta' Sekretarzowi, Pani Skarbnik, Sołtysom za dobrq współpracę,
gdyi nigdy nię odmówili pomocy' bo radni nie na wszystkim się znają i czasem
potrzebowali tej pomocy, porad, wskazówek. Przewodniczqca podkreśliła, ie kadencja
konczy się 16 listopada i pod koniec paidziernika będzie jeszcze sesja, poniewaz muszą byó
podjęte pewne uchwały, ale juŻ dzisiaj pragnie podziękowaÓ radnym drobnym upominkiem
- statuetką. ZłoŻyła gratulacje radnym, ktorzy juz sę w następnej kadencji bez głosowarria.
Andrzej Piętruszka _ Z-ęa Przewodniczącej poinformowat', ze radny Kazimięrz Polański
przęz 24 \ata pełnił funkcję radnego (obecnie nie startuje w wyborach), dlatego Rada
postanowiła wręczyó mu specjalne podziękowania (oprocz statuetki) za wieloletniq, pełną
zaangaŻow atia pracę na rzecz społeczno ś oi l okalnej .
Helena Artymowicz _ Przewodniczqca RG oraz Kamila Czmiel - Prezes Klubu Seniora
złoŻyły takŻe podziękowania radnemu Pawłowi Wacławkowi za zorganizowanie wycieczki.

Ad 8.
Helena Artymowicz -
zanknęła Sesję słowami

Protokołowała:

Genowęfa Chabzda

Przewodnicząca Rady Gminy, w związku Z wyczelpaniem tematów,
,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietków,'.

Przew cząca
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